
Bestyrelsesmøde 23/9 2024 

 

Deltagere:  Stevie Christensen 

                        Anne Schurmann Jakobsen 

                         Ingrid Videbech 

                         Marie Møller 

                         Hanne Kurcaba 

 

1. Bestyrelsen: 
Det blev besluttet at der skulle være et fast månedlig bestyrelsesmøde- 1. mandag hver måned kl 17.  
Næste gang 7/10 2024. 
Det er besluttet, at vi har brug for et midtvejs afd.møde. Husk indkaldelse 4 uger før. 
 
 

2. Afdelingen: 
Gæstehus 
- Rengøring - afløsning til Marie - Hanne har mulighed for at komme hjem, hvis Marie er væk en weekend. Ingrid og 
Stevie er back-up. 
Rengøring af gæstehus ved udlejning: Diskuteres på næste bestyrelsesmøde. 
Renovering af gæsteværelse: Diskuteres på næste bestyrelsesmøde. 
Anitas mail vedr. storskrald område og placering af skraldespande - ok: Skraldespandende er flyttet fra brandvejen og 
storskrald rummet er gjort rent. 
 

3. Beboeraktiviteter: 
Jubilæumsfest - hvem gør hvad? Anne foretager indkøb i Føtex. Marie bestiller sandwich. Stevie henter boble. 
Ingrid og Stevie henter kagemand i Føtex og sandwich i Café Skytten søndag kl. 11:45. 
Indkøb: Pepsi Max, kondi, kagemand, 1 kasse øl, dansk vand, boble, plastik krus, servietter, engangs tallerkner, 
sandwich. 
Vi mødes kl. 1 for at forberede jubilæet. 
 
Hjertestarter og kursus er blevet forslået: Det er muligt at søge om i TrygFonden. Beslutning tages på afd.møde. 
 

4. Grundejerforening – intet at bemærke. 
 

5. Evt. 
 
Køb af skab til opbevaring af bestyrelsens sager: Tages op på næste bestyrelsesmøde. 
 
Skilte om brandvej -Storskraldområde: Stevie har skrevet til ejendomsfunktionærene. 
 
Skrald udenfor hoveddør - fodring af fugle/rotter.  
Tilgang hertil diskuteres til næste bestyrelsesmøde- Tages op på afd. møde i februar.  
 
Evt. parkeringsordning med p-vagter - tages op på næste bestyrelsesmøde.  
Vi oplever at brugere/ forhandlere i området ved brandammen benytter vores parkeringsplads. Desuden ses det at 
Ringgårdens beboere parkerer på vores parkeringsplads. 
 
Rundgang i haverne: Til næste bestyrelsesmøde. 
 
E-mail til alle: Ingrid undersøger om Almenbo har e-mail på beboere. 
 
Anvendelse af cykelskure: Diskuteres på næste bestyrelsesmøde. Tages op på afd. møde. 
 
Med venlig hilsen 
Bestyrelsen 
 
 
 
 

 

 
 


